主  日  崇  拜  程  序

2017 年 11 月 5 日   早上 11 時正



Sunday worship program
　
5. November 2017  11am
　
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing







2.
宣召  Calls to Worship








3.
使徒信經  The Apostles' Creed 








4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  讓讚美飛揚
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2.  這樣的愛







5.
讚美禱告  Praise & Prayer








6.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  49：8–10





Scripture reading s
*  新約： 啟示錄  Revelation  7：9–17




7.
詩歌  Hymns
*  我的心你要稱頌耶和華  Praise the Lord, O My Soul



8.
聖餐  Holy Communion








9.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《泰讀大使命》






Sermon
*  題目  Topic：《Re-Read the Great Commission in Thai》





*  經文  Verses： 馬太福音  Matthew  28：18 - 20



10.
回應詩歌  Hymns
*  一顆謙卑的心







11.
奉獻 Offerings，代禱 supplication







12.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions



13.
報告  Announcemen t，安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




講道經文 / Sermon Verses：《馬太福音  Matthew  28：18 - 20》

28:18  耶穌進前來，對他們說：「天上地下所有的權柄都賜給我了。
28:19  所以，你們要去，使萬民作我的門徒，奉父、子、聖靈的名給
他們施洗。28:20  凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我就常與


你們同在，直到世界的末了。」




******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為教會年會，新老執事傳承，教會場地的管理，教會明年異象方向，

求神帶領供應。Pray for the membership meeting,for the old and new 

deacons, for the vision and future of the church. May God leads the church. 
→
為赫爾辛基福音堂的福音事工，根本哈根植堂異象，求主開路。

Pray for NCCC in Helsinki, for the church planting in Copenhagen. 



May God opens the way.





→
北世界各地的宣教士的平安，事奉和神的保護祈禱。Pray for 



missionaries all over the world. May God protect and provide.
家 園 訊 息  Announcement




歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。                          



→
崇拜結束後在一樓有長者以諾團契，到時將有聖誕詩歌練唱，歡迎



參加。There will be senior fellowship meeting on the first floor where they 



will practice Christmas hymn. Welcome.




→
年會通知：教會茲定於 2017 年 11 月 26 日 （主日）崇拜後舉行年終



會友大會，敬請各會友預留時間準時出席並代禱。The church 



membership meeting will be held on the 26 Nov. right after the service. 



Please reserve the date for it and pray for it. 













→
下週主日是父親節，也是家庭崇拜，美紅姊妹講道，請弟兄姊妹帶



家人孩子參加。It will be Fathers Day and the family worship next Sunday. 



Mei Hung is preaching and please invite family and friends to join the service. 
→
廚房重新裝修預計需要3-5萬挪威克朗。目前教會已經收到奉獻合計​



約​NOK 29.000,-。菲律賓教會奉獻了 NOK 20.000,-。合計共​約

​NOK 49.000,-。裝修工程已開工，三樓廚房暫停使用。​For renovating


the kitchen ​on the third floor, the estimated cost would be ​ 30000 to 50000 nok. 

​So far,  about 29.000 nok has been already collected.  ​ ​Philippine church 

dedicated  ​NOK 20.000,-. Now total about NOK 49.000,-. The renovation 



work has started, and the kitchen on the third floor is not in use. 



→
Helsinki福音堂感恩代禱事項：感謝神全教會在曾牧師生病治療期間



同心依靠經歷神；為青少年團契成立10周年，為新受洗的弟兄姊妹



以及為奉獻讀神學的曽上勤姊妹感恩。請繼續為曽牧師的健康，



為去Turku傳福音，為教會中青年斷層和福音事工代禱。Information 



about NCCC in Helsinki: Thanksgiving for the healing of pastor Tseng, for 



the 10 year founding of the youth fellowship, for the newly baptized people 



and for sister Zeng Shang Qing who is now enrolled in the OuHUa 



international Bible seminary. Pray for the health of the pastor, for the 



evangelism in Turku and for the missing generation of people in their 



30s and 40s.







→
牧者行踪Whereabouts
*
陳牧師下週末在貝爾根事奉。

Pastor Chen is serving in Bergen next weekend. 


